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Γόρτυνος Ιερεμίας “Θέλουν να μας κάνουν σιγά -
σιγά πολίτες σε ένα νέο παγκόσμιο κράτος”
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

Τους προβληματισμούς του για την «Κάρτα 

του Πολίτη» εκφράζει ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Γόρτυνος και 
μεγαλουπόλεως κ. Ιερεμίας Φούντας, τονίζοντας μεταξύ άλλων ότι «σε θέματα 
που φαίνονται ως σημεία των καιρών πρέπει να έχεις φωτισμένο νου, πρέπει να 
είσαι προφήτης»

«Εγώ προφήτης δεν είμαι, αλλά μελετώ τα βιβλία των αγίων προφητών και 
επιθυμώ να ομιλώ και να ζω με βάση την φωτισμένη διδασκαλία τους. Έτσι θα 
γράψω μερικές σκέψεις για την Κάρτα του Πολίτου, που θέλουν να μας δώσουν, και 
παρακαλώ να τις ακούσετε», συνεχίζει ο κ. Ιερεμίας.

Οι σκέψεις του Μητροπολίτη Γόρτυνος έχουν ως εξής:

Το σημερινό μου κήρυγμα, αγαπητοί αδελφοί, δεν θα είναι συνέχεια των 
μαθημάτων για την ορθόδοξη πίστη μας, αλλά θέλω να σας μιλήσω για ένα θέμα 
που ακούγεται πολύ στις ημέρες μας. Θα σας μιλήσω για την λεγόμενη Κάρτα του 
Πολίτη. (περισσότερα…)
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